
Til minne for Inger-Christin Torp
Arbeiderbevegelsens Rus- 
og Sosialpolitiske Forbund 
forbundsleder døde fra oss 
torsdag 15. september på 
sykehuset i Sarpsborg.

Hennes gode venninne Karin 
satt hos henne når hun sovnet 
inn. Det er godt å tenke på i 
ettertid.

Tomrommet etter Inger-
Christin kan ingen fylle. Vi i AEF 
hadde en leder vi stolte fullt og 
helt på. Hun var dyktig i alle 
sine gjøremål, og hun sa også 
fra hvis noe ikke var greit, eller 

når hun var uenig i noe.
Inger-Christin hadde en stor 

arbeidskapasitet
Fra år 2000 til hun døde var 

hun forbundsleder, og før det 
satt hun som forbundssekre-
tær. Begge verv styrte hun med 
stø hånd.

Siste samling vi i forbundet 
hadde sammen var i juni i år. Da 
feiret vi AEFs 90 års jubileum. 
Der styrte hun festen med sin 
trygge væremåte. Vi så alle at 
hun koste seg og var stolt av 
AEFs arbeid.

Inger-Christin feiret sin 60 
års dag i mai, ingen visste 
da at det var hennes siste 
fødselsdag.

Inger-Christin var en flott 
person med hjerte som banket 
for de svake i samfunnet. Hun 
har satt ufattelige store spor 
etter seg.

Vi lyser fred over Inger-
Christin Torps minne!

For AEF
Anne Sollie Hem
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Dikt av 
Tore Arnegard

Rik var Inger-Christin på visdom,

som i livet kjenna fekk,

at mellom henne og oss andre

levande straumar gjekk.

Av tillit og varme,

som styrkte kvar band.

Og må la Inger-Christin få kjenna,

når alt vert gjort opp,

at meir enn ho gav, 

fekk ho rikeleg att! 

Begravelsen og 
minnestunden

Dagen var kommet som vi alle gruet 
oss til, men det ble en utrolig fin 
og verdig begravelse. Presten Dag 
Mysen kjente Inger-Christin Torp 
veldig godt siden han har vært en 
del av arbeiderbevegelsen. Han sa 
mye fint om henne og hadde en varm 

og fin tone. Ordfører Sindre 
Evje-Martinsen holdt en flott 
minnetale hvor både humor 
og alvor kom frem. Det var to 
nydelige arbeidersanger fra 
Østfolds Kulturnettverk ved 
Sunniva Berg og Aleksander 
Hermansen. Kista ble båret ut 
og der sto seks fra AUF med 
flaggparade.

Kista ble fraktet med en lang 
bilkortesje fra Tune kirke til 
Hafslund kirkegård hvor det var 
en kort seremoni og allsang. 
Alle blomstene ble lagt på .

Deretter var det minnestund i 
Filadelfiakirken. Det ble servert 
snitter og kake før vi tok plass 
for å høre alle minnetalene. Det 
var utrolig fine taler og tårene 
kom mange ganger, men 
også latter da det frem minneverdige 
episoder fra hennes liv. Jens Stoltenberg 
hadde sendt en videohilsen.. Det var 
Per Hugo Samuelsen fra oss som holdt 
minnetalen fra AEF. Det var ganske 
mange AEF medlemmer tilstede både 
i kirken og i minnestunden.

Inger-Christin ønsket selv at i stedet 

for blomster så ønsket hun en gave til 
AEF, og det har kommet inn ganske mye 
foreløpig. 

Vi kommer til å savne henne 
og all hennes kunnskap om 
organisasjonsarbeide. Det er veldig rart 
å vite at nå kan vi ikke lenger stikke inn 
på kontoret når vi lurer på noe.

for Inger-Christin Torp
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Actis-kongressen 2022

Tore Arnegard frå Ål i Hallingdal.46 
år. Gift med Live Ragne Berg (fysiote-
rapeut). 2 barn: Julie (10 år) og Mari 
(14 år). Eg er bondeson, og kjem frå 
gard. Det er ein svært viktig ballast å 
ha med seg i livet.

I 2008 - 2019 var eg general-
sekretær og redaktør i Lys over 
Land –ein organisasjon som arbeider 
i Norge, og i mi periode i fem land 
ute. Mellom anna i Senegal, Indonesia 
og India. Dette med eit humanitært 
arbeid innanfor helse/sjukehus, skule, 
alfabetiseringsarbeid, handikapp-
arbeid, brønngravingsarbeid og det å 
skapa nye arbeidsplassar for innbyg-
gjarane der med mikrokredittlån frå 
organisasjonen vår.

Eg har òg bakgrunn som frilance-
journalist i 14 år.

Eg har høgskuleutdanning innanfor 
fagfelta landbruksøkonomi, idrett, 
statsvitenskap, pedagogikk og 
diakoni.

Var mellom anna ferdigutdanna 
diakon ved Diakonhjemmet i Oslo 
våren 2005. 

Sjølv har idretten vore ein stor del 
av livet mitt. Dette innanfor langrenn, 
skiskyting, sykling, orientering og 
friidrett. Har mellom anna vunne 
klassesigrar i Birkebeinerrennet på 
ski frå Rena til Lillehammer to gonger 
(med 800 deltakarar), og har bronse-
medalje frå norgesmeisterskap i 
skiskyting. Dessutan har eg hatt, og 
har frivillige verv innanfor idretten, 
fagrørsla i skulesamanheng som 
tillitsvald, Rotary, kyrkja og kristent 
arbeid, fråhaldsarbeid og målsaka for 
nynorsken. 

I oktober 2020 vart eg på lands-
møte vald til 4. varamedlem i AEF.

Eg vil nemne eit viktig område som 
eg er engasjert i no; Sit i styret for 
TID kafè og Landhandel på Ål.

Det handlar om samskaping. Sidan 
2017 har 40 personer vore innom på 

arbeidstrening. Mange grunna rus, 
alkohol og psykiatri.

Eg er audmjuk for oppgåva som 
nestleiar i AEF. Måtte me gå i Inger-
Christin og i AEF sine gode fotspor 
gjennom 90 år. 

Ta vare på hjarta framfor alt, for 
livet går ut frå det.

Vår nye forbundsleder Anne 
Sollie Hem, Trine Lund og 
John Johnsen deltok på Actis 
kongressen 24-25.september. 

Kongressen er Actis sin 
øverste beslutningsmyndighet. 
Programmet for helgen var 
beretning, medlemmer i Actis, 
vedtekter, politisk situasjon, 
diskusjon plattformer, hand-
lingsprogram, uttalelser, regn-
skap, budsjett og valg.

Actis har sammen med sine 
36 medlemsorganisasjoner 
en viktig rolle i  forbygge og 
begrense skadene ved bruk av 
alkohol, narkotika og pengespill.

Geir Riise ble enstemmig 
valgt som ny styreleder i 
Actis. Han er utdannet lege 
og har lang fartstid innen 
organisasjonsliv.

Presentasjon av våre nye nestleder

Tore Arnegard

F.v.: Trine Lund, Anne Sollie Hem 
og John Johnsen

Geir Riise
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Vi hadde i sommer seks 
sommerleire med 204 
deltakere. Vi hadde ventelister 
på flere leire. Vi hadde to 
ungdomsleire på Ullerøy 
leirskole, tre enslig forsørgere 
med barn leire på Solbukta 
og en barneleir på Standstua. 
Ungene storkoste seg og 
hver leir hadde to utflukter. 
Ferieklubben for barn og 
unge feiret 50 års jubileum i 
sommer. Den aller første leiren 
vi arrangerte var i 1972.

Vi trenger din hjelp til å verve 
nye medlemmer. Alle kan 
delta i konkurransen, og du 
er med i trekningen om en 
flott premie. Trekningen er på 
vår organisasjonskonferanse 
21-23.oktober. Vi får støtte 
etter antall medlemmer 
så flere medlemmer vi 
blir jo sterkere blir vi i vårt 
viktige arbeid. Prøv å verve 
familiemedlemmer og venner. 
Melder man seg inn nå og 
betaler kontingenten så 
gjelder den også for neste år.

Vi sto på stand under Actis mandag og tirsdag. Fra oss deltok Trine 
Lund og Anne Sollie Hem. Mange var bortom og fikk brosjyrer 
og giveaway-artikler. Anne Sollie Hem vervet også to personer. 
Arendalsuka har blitt en viktig plass for oss å vise oss frem og gjøre 
AEF kjent for flere.

Årets sommerleire

VervekonkurranseAEF deltok på 
Arendalsuka

Fredg 26.august feiret Moss AEF 35 års 
drift av Varmestua. Det var inviterte 
gjester og mange brukere og frivillige 
tilstede. Det ble servert tapas og kaker.
Det er frivillige som har stått på i 
mange år, og følgende fikk blomster 
som takk får en fantastisk innsats i åre-
vis: Leif Birger Magnussen, Inger-Lise 
Lien, Bjørn Ringstad, Wenche og Odd 
Kristiansen og Arild Nilsen.

Varmestua feirer 35 års jubileum
Moss AEF 

Trine Lund og Anne S. Hem

T.v.: Irene Hetman Landgren og Trine Lund  

T.h.: Wenche og Odd Kristiansen
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Vi retter en stor takk til alle 
næringsdrivende har støttet 
leirene våre for barn, ungdom 
og enslige forsørgere med 
barn i sommer. Vi er veldig 
glade for at dere deler vårt 
engasjement for barn og 
unge, og for at de får et 
ferietilbud. Takk til følgende 
næringsdrivere for at 
gjennomføringen av årets leire 
har vært mulig:
Kiwi: Vestkilen, Ørebekk, 
Årum, Kråkerøybra, Kurland, 
Borgenhaugen,  Råde,  
Frydenberg, Kråkerøyhallen, 
Onsøy,  Grålum, Borg og 
Elingaardkilen
Rema 1000: Årum, Skjeberg, 
Borg og Iseveien. 
Coop Extra: Grålum,Glommen 
Brygge, Gressvik, Kurland, 
Borgenhaugen  og Hafslundsøy  
Coop Prix: Torsnes.
Fasvo Bakeri, Nortura, Hansa 
Borg bryggerier og Europris.

Vi takker Lions club Borg for 
at de bevilget hele kr 10 000 
til Ferieklubben for barn og 
unge!

Takk for 
all hjelp!

Vi hadde en fantastisk flott 
dagskonferanse i Stavanger 
22.september. Det var flere spen-
nende innledninger. Det var ROS 
Rådgiving om spiseforstyrrelse 
ved Britt Lode, og ettervern Friskt 
alternativ ved Hilde Wikheim. 
Videre var det presentasjon av 
mottak- og oppfølgingssenter 
MO-UNG ved Lisbeth Skibenes. 
Øyvind Ur presenterte AEF`s 
arbeid. Det var hele 120 deltakere.

Vi er godt i gang med høstsesongen, og 
vi har hatt tre utrolige bra konferanser. 
På konferansen i Sarpsborg kom det hele 
140 deltakere, og i Bryne kom det 120. I 
Stavanger kom det også 120 deltakere. 
Vi har også hatt konferanser i Bergen 

og Stjørdal med grei deltakelse. Vi skal 
til Fredrikstad og Vestnes 1.november. 
Narvik 7.november med ruspolitisk 
konferanse og 8.november er det Eldre 
og rus-konferanse i Narvik. Harstad er 
10.november.

Målet er å få ei meir tilgjen-
geleg lov tilpassa dagens 
samfunn. Mellom anna eit 
betre barnevernsfagleg 
arbeid, og bidra til å auke 
vekt på førebygging og tidleg 
innsats.

Forbundsstyret i AEF 
handsama 22. september 
fire forskrifter til ny barne-
vernslov. Dette om born sin 
medverknad i barnevernet, 
samtaleprosess, krav til 
kvalitet og godkjenning av 
barnevernsinstitusjonar og 
senter for foreldre og born.

AEF er positive til born 
sin rett til å bli høyrde, samt 
at det er mogeleg for borna 
sjølve å få påverka sakene 
sine etter barnevernslova. 
Dei har rett til å bli høyrde i 

saker som gjeld dei sjølve! 
Det er både ein mennes-

kerett og ein rettssikker-
heitsgaranti. Meininga er at 
dette skal verta tileigna stor 
vekt utifrå born sin alder og 
utvikling.

AEF meiner det er positivt 
at borna vert sett på som ein 
ressurs og samarbeidspart-
nar! Born som bur på barne-
vernsinstitusjonar har ofte 
samansette og omfattande 
hjelpebehov.

Forskriften samlar avgjer-
der om kvalitet, godkjenning 
og internkontroll i barne-
vernsinstitusjonar i ei felles 
forskrift. Dette med enkelte 
språklege, strukturelle og 
begrepsmessige endringar.

Når det gjelder 

samtaleprosess meiner AEF 
at det er særs viktig at høy-
ringsnotatet frå Barne- og 
familiedepartementet peikar 
på ei betring av partane sin 
kommunikasjon og moge-
legheit til å verta samde 
om gode løysingar. Dette til 
barnet sitt aller beste. Det er 
òg viktig å understreke det 
positive med gjennomføring 
av mekling, i tradisjonell for-
stand, i barnevernssakene. 
Det er tidlegare utarbeida 
retningsliner for samtale-
prosess i fylkesnemndene. 
Departementet meiner det 
er behov for ei regulering, 
som er meir forpliktande enn 
sjølve retningslinene. 

Ny barnevernslov vart vedteken av Stortinget i juni 2021, 
og det er venta at lova skal tre i kraft 1. januar 2023.

1.  Forskrift om barns medvirkning i 
barnevernet (høring 1)

2.  Forskrift om samtaleprosess (høring 2)
3.  Forslag til forskrift om krav til kvalitet og 

godkjenning av barneverns institusjoner 
og forslag til forskrift om sentre for 
foreldre og barn (høring 3 og 4)

Ruspolitiske og Eldre og 
ruskonferanser

AEF og ny barnevernslov

Høring av fire forskrifter 
til ny barnevernslov

Ruspolitisk konferanse 
i Stavanger
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Perioden 1958-1979
Jonas Brunvoll 
overtok som leder på 
jubileumslandsmøtet i 
1958. Agitasjon ute på 
arbeidespassene ble en 
viktig oppgave. Landslaget 
holdt landsmøte i Bergen 
i 1969.  Lederen Jonas 
Brunvoll uttalte at 
virksomheten i perioden 
hadde gitt gode resultater. 

Fra regjeringen møtte sosialminister 
Olav Bruvik som redegjorde for 
forslag til ny sosiallovgivning 
som regjeringen ville fremme for 
stortinget i 1962. Ny leder ble 
Magnus Nordanger. På landsmøte 
i Trondheim i 1964 holdt 
statssekretær Bjørn Skau foredrag 
om edruskapsundervisningen. Fra 
staten og kommunenes side ble det 
satset millionbeløp på dette området. 
Her ble også opprettelsen av AKAN 
gjenstand for stor anerkjennelse. 
Det var et skritt i den retning 
som Landslaget hadde arbeidet 
for gjennom sin virksomhet på 
arbeidsplassene. Ragna Karlsen ble 
ny leder.

På landsmøte i 1967 på Sørmarka 
ga lederen en bred redegjørelse 
for det arbeid som var nedlagt 
fra Landslaget. Et av de sentrale 
spørsmål som ble drøftet var den 
voksende narkotikafaren. Det 
ble vedtatt en resolusjon om at 
arbeidet mot narkomani måtte bli en 
hovedoppgave for edruskapsrørsla. 
Ragna Karlsen ble gjenvalgt som 
leder og Tor Rønning ble nestleder. 
Landsmøte i 1970 var i Fredrikstad og 
leder Tor Rønning hilste velkommen, 
og byens ordfører Thøgersen ønsket 
deltakerne velkommen til byen

En rekke av de edruskaps- 
saker som hadde vært under 
behandling i stortinget ble drøftet. 
Stortingsrepresentant Martha 
Johannessen holdt foredrag 
der hun omtalte utviklingen 
av edruskapsarbeidet. Det var 
også foredrag av avdelingsleder 
Øivind Andersen om ettervern i 
alkoholistomsorgen. Tor Rønning 
ble gjenvalgt til formann og til 
nestformann Odd Martinsen. Med 
i styret kom Olav Bratlie, Karl 
Simonsen, Else Kristiansen, Magnus 
Nordanger og Gunvor Eker.

Landsmøte 1973 for-
andret Landslagets 
navn til Arbeidernes 
Edruskapsforbund
Det 14. ordinære landsmøte ble 
holdt i Åsane Høyskole i Bergen. 
Et av de viktigste spørsmålene 
var behandlingen av nytt 
prinsipp- og handlingsprogram. 
Innledningsforedraget ble holdt 
av Odd Martinsen. Avsnittene 
i programmet dreide seg om: 
Felleskapet tar ansvar-Profittmotivet 
må vekk- Bomiljøet er viktig- 
Arbeidsmiljøet bør stimuleres og 
utvikles- Serviceapparatet nyttes 
bedre- Holdningene må endres.

Et annet viktig spørsmål som 
ble behandlet var spørsmålet om å 
endre landslagets navn. Landsmøte 
i Fredrikstad hadde nedsatt en 
komite som innstilte på å forandre 
til Arbeidernes Edruskapsforbund. 
Etter en del debatt ble dette forslaget 
vedtatt mot 7 stemmer. Denne 
navnendringen medfører også 
at Avholdsarbeideren endres til 
Edruspasarbeideren.

Det ble vedtatt å forkorte 
landsmøteperioden fra 3 til 2 år, 
riktignok med forbehold at dette lot 
seg gjennomføre.

Edruskapsarbeid på arbeidsplasser 
i fokus på landsmøte i 1976. AEF 
hadde landsmøte i Stavern. I den 
sammenheng var det innbudt 
representanter fra en rekke 
arbeidsplasser.

Formann Tor Rønning holdt et 
bredt anlagt innledningsforedrag, 
og etter en lang debatt ble det 

vedtatt en uttalelse der landsmøtet 
sluttet seg til den vesentlige 
del til myndighetenes forslag til 
retningslinjer for det sosiale arbeid. 
Landslaget ga også utrykk for 
anerkjennelse av det arbeide som 
var utrettet av AKAN, men pekte på 
at erfaringene burde føre til større 
bevilgninger fra statens side. I denne 
sammenheng drøftet også landsmøte 
det spørsmål som alt var tatt opp i 
1973 om en endring i medlemskapet 
i forbundet. For å skape en større 
kontakt med arbeiderbevegelsens 
grunnorganisasjoner var det behov 
for opprettelse av støttemedlemskap. 
Sentralstyret fikk i oppdrag å utrede 
spørsmålet og fremme forslag for 
neste landsmøte.

Til formann ble gjenvalgt Tor 
Rønning

Landsmøte 1979
Forbundet holdt sitt 16.landsmøte 
i dagene 26.-29.oktober på 
Røros. Formann Tor Rønningen 
innledet til behandling av 
statssekretærutvalgets innstilling 
om sosialpolitikk. Sentralstyret fikk 
i oppdrag å oppta et samarbeid 
med myndighetene om den 
endelige behandlingen. Som første 
avholdsorganisasjon i landet ble 
det foretatt vedtektsendringer 
som nå åpner muligheten for alle 
sosialpolitisk engasjerte medlemmer 
å bli medlemmer av forbundet. Det 
er nå ikke lenger nødvendig å avgi 
avholdsløfte for å bli medlemmer. I 
sentralstyret skal det dog være et 
flertall av avholdende. Ny formann 
ble Olav Gruer.

Tor Rønning
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Avhold – Arbeideren
Alt etter det konstituerende landsmøte 
ble spørsmålet om et eget organ 
for avholdslandlaget tatt opp til 
behandling. Etter forslag fra Martin 
Tranmæl skulle det ha navnet Avholds 
– Arbeideren. E t sentralstyremøte 
25.oktober 1932 ble sekretær Bjørn 
Eriksen og Thina Thorleifsen valgt til 
å utrede spørsmålet. Denne komiteen 
forslo å utgi Avholds – Arbeideren så 
snart som mulig. Bjørn Eriksen skulle 
være redaktør og forretningsfører, og 
at det skulle utgis 4-5 nummer pr år. 
Det siste nummeret som kom ut før 
krigsutbruddet var i september 1940.

Etter frigjøringen gikk det noen år 
før Avholds – Arbeideren begynte å 
utkomme på samme måte som før 
krigen. I landsmøteperioden 1949-52 
kom avisen ut i 6 nummer pr år i 16 
siders format. Fra 1958 ble trykkingen 
av avisen til Fremtiden i Drammen. I de 
seneste år vekslet trykkstedet noe. Fra 
1973 ble navnet endret til Edruskaps – 
Arbeideren. I dag heter det AEF-info og 
blir trykt hos Primatrykk i Sarpsborg.

Arbeidslivets Komite mot 
Alkoholisme og Narkomani 
(AKAN) 
Arbeidslivets Komite mot 
Alkoholisme og Narkomani (AKAN) 
ble stiftet i 1963 etter samarbeid 
Mellom Norsk Arbeidsgiverforening 
og LO. Arbeidernes Avholdslandslag 
utviste også stor aktivitet for å få 
til dette omsorgsarbeide i norsk 
arbeidsliv. Komiteens styre består av 
5 medlemmer.

I 1983 kan komiteen se tilbake på 
20 års aktiv virksomhet. I de 3 før-
ste år var det ingen fast ansatte i 
virksomheten. Det var komiteens 
formann og nestformann som 
sammen med 2 leger reiste rundt 
for å orientere ledelse og ansatte i 

norsk arbeidsliv om 
på hvilken måte de 
kunne hjelpe per-
soner med ruspro-
blemer tilbake til 
normale livsforhold. 
Årsbudsjettet i 1963 
var på kr 35 000, og 
i 1981 var budsjet-
tet på  2 132 938 kr. 
AKAN har i dag 6 
ansatte, 4 sosialkon-
sulenter og 2 kontor-
medarbeidere. Det 
er i dag mange hun-
dre bedrifter som 
driver alkoholom-
sorg etter AKAN`s 
opplegg. I tillegg til 
den daglige virksom-
het som drives av 
sosialkonsulentene 
arrangeres en rekke 
ukeskurs og områ-
dekonferanser over 
en dag i de forskjel-
lige landsdeler.

I de første 20 år 
har flere tusen per-
soner med alkohol 
eller narkotikaproblemer fått hjelp 
i den omsorg som drives på deres 
arbeidsplass.

Økonomi og kursvirksomhet 
For å bedre på økonomien har for-
bundet sett seg nødt til å sette i 
gang med lotterier. Det har vært 
flere landslotterier, som har gitt mid-
dels resultat, når en tar i betraktning 
alt arbeide som er gjort av adminis-
trasjonen. Samt alt det gratisarbeide 
som medlemmer av lokallaga har 
utført. Midlene som har kommet inn 
er i alt vesentlig blitt brukt til opplys-
ningsarbeide. AEF har sammen med 
AOF holdt en rekke kurser om edru-
skapsarbeide og sosiale spørsmål av 
ulik art. kursene var godt besøkt og 
deltakerne er kommet fra hele vårt 
land.

Sommerleire
På det sosiale plan er AEF godt 
kjent for arbeide med leire for barn 
og ungdom fra risikofylte hjem. 
Tilbud til å delta på leirer blir sendt 
til alle landets sosialkontorer som 
tar ut deltakere. Alderen er fra 1-15 
år åpent for gutter og jenter. Dette 
sosiale arbeidet startet i 1972, og har 
i de seneste år bare økt. Så behovet 
er så absolutt til stede. Gjennom åra 
har det vært leir i følgende fylker:

Akershus, Østfold, Vestfold, 
Telemark, Aust-Agder, Hordaland, 
Trøndelag, Troms og Nordland. 
Det har også vært leirdeltakelse i 
Sverige, Danmark og Finland.

Vi har i år 50 års jubileum for lei-
rene. I dag har vi også leir for enslige 
forsørgere med barn.

Det er ca 200 barn som hvert år 
får en fin sommeruke som alle setter 
stor pris på. Ledere på leirene har 
alltid vært frivillige fra lokallaget og 
andre steder.

Thina Thorleifsen
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Forbundssekretærens hjørne
Kjære alle sammen.
Vi har vært inne i en tung tid 
nå. Det å miste en forbundsle-
der som har holdt AEF på stø 
kurs i 22 år, er tungt å fordøye. 
Ikke minst er det vondt å miste 
Inger-Christin som jeg har 
kjent i 23 år og hatt ganske 
nært forhold til både privat og 
i jobbsammenheng.

Fredag 30. september, en varm og fin 
høstdag, fulgte vi Inger-Christin til hen-
nes siste hvilested. Det var en nydelig 
seremoni med utrolig mye blomster og 
i minnestunden senere på dagen ble 
det både tårer og latter da en rekke 
personer hedret hennes minne. 

Nå skal vi da styre skuta uten 
Inger-Christin. Det blir jo som å hoppe 
etter Wirkola, men sammen så skal vi 
nok klare det. Hvil i fred kjære Inger-
Christin, du var en god læremester, 
venn og mentor. 

Anne Sollie Hem er nå forbundsleder 
og Tore Arnegard ble enstemmig valgt 
til nestleder på siste forbundssty-
remøte. Tore kan dere lese mer om i 
denne utgaven av AEF-info, hvor han 
presenterer seg selv. 

Arbeidet vårt fortsetter utover høs-
ten med konferanser, pensjonistbesøk, 
stand på landsmøter i LO forbund og 
informasjonsmøter om AEF i klubber 

og foreninger og mye mer! 
Organisasjonskonferansen finner 

sted i Larvik 21. til 23. oktober. Temaer 
som blir tatt opp er; Ferieklubben for 
Barn og Ungdom, Pengespill eller data-
spill/spilleavhengige og pårørende, vi 
skal ha politisk innledning, få en moti-
vasjonsboost og jobbe litt i grupper. Vi 
ser selvsagt på beretning og regnskap 
for 2021, status i prosjekter og ikke 
minst veien videre for AEF. 

Følg gjerne med på hjemmesiden 
vår www.arbef.no og på Facebook, her 
legger vi ut hva vi jobber med og info 
om konferanser m.m.  

Jeg håper dere får en fin høst hvor 
enn dere bor i vårt vakre land!
Ta vare på deg selv og de du er glad i, 
vi vet aldri hvor mye tid vi får sammen. 

Trine Lund
Forbundssekretær

Returadresse:
Arbeiderbevegelsens 
Rus- og Sosialpolitiske Forbund
Strandgata 9, 
1724 Sarpsborg

Anne Sollie Hem, Rødsåsen 17, 3219 Sandefjord.  
Leder tlf 412 57 876 / e-post: annehem2411@gmail.com

Tore Arnegard, Asgrimplassvegen 8, 3570 Ål.  
Nestleder tlf 911 50 344 / e-post: torearnegard@hotmail.com 

Trine Lund, Østgårdveien 4b, 1617 Fredrikstad  
Forbundssekretær, tlf 474 55 532

Elin Tamnes, Tamnesveien 1008, 7370 Brekkebygd  
tlf 951 66 421 / e-post: runetam@frisurf.no

Kai Robert Johansen, Åsveien 24, 1712 Grålum 
tlf 915 99 633 / e-post: kairobert@kairobert.no

Bjarne Mostaul, Skaugårdgt 2 K, 3970 Langesund  
tlf 922 64 686 / e-post: mostaul@online.no

Asle Lorch-Falch, Vilsbergvn 130, 2240 Magnor 
Tlf: 975 98 316 / e-post: fam.falch@bbnett.no 

John W. Johnsen, Postboks 5, 3571 Ål  
tlf 958 72 393 / e-post: jo-willy@online.no

Anne E. Norskag, Waldemar Aunesveg 14 B, 7027 Trondheim 
Tlf 959 39 096 / e-post: annenorskag@gmail.com

Ellinor Skjelstad, Vestre Veaveg 50, 4275 Søvelandsvik 
Tlf: 992 39 579 / e-post: skjelstad_87_@hotmail.com

Marianne Bjørnstad, Stenholtsvei 7, 1738 Borgenhaugen, 
tlf 984 63 767 / e-post: janibh94@gmail.com

AEF, Strandgata 9, 1724 Sarpsborg 
post@arbef.no (alle henvendelser til AEF og forbundskontoret) 
tlf: 47 45 55 32

Trine Lund, forbundssekretær

Trond Ivar Hansen, organisasjonsmedarbeider 
trond.ivar@arbef.no / 46 28 90 12

Line Olsen, organisasjonsmedarbeider 
line@arbef.no 46 28 90 11 / 975 97 898

Øyvind Ur, prosjektmedarbeider 
rog-rus@online.no / 51 51 06 40

Tommy Aalen, prosjektmedarbeider 
tommy_aalen@yahoo.no / 926 96 288

Forbundsstyret 2020-2024

Forbundskontoret

Vi ønsker 

alle en 

riktig god 

høst!
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